
Schriftelijke vragen Pro’98 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van het artikel in de Barneveldse Krant van 12 december over de lange wachtrijen voor 
de parkeerautomaat Barneveld, heeft Pro’98 de volgende vragen. 
 
We zijn nu twee maanden verder en in tegenstelling tot het college horen wij helemaal geen positieve 
berichten over het parkeren in het centrum en dan met name op het Gowthorpeplein.  
 
1. Hoe zijn de ervaringen van het college tot nu toe op het Gowthorpeplein?  
2. Wordt dit systeem op veel locaties in de regio toegepast en zo ja waar? 
3. Bent u het met Pro’98 eens dat de snelheid van de betaalautomaten op het Gowthorpeplein onder de 
maat is en zo ja valt dit te repareren?  
4. Zijn er mogelijkheden om meer betaalautomaten te plaatsen, zodat mensen minder lang hoeven te 
wachten?  
5. Wil het college de automaten buiten werking stellen en dus het parkeren op het Gowthorpeplein gratis 
maken zolang het systeem niet goed functioneert?  
 
In ongeveer elke stad of dorp in Nederland met achteraf betaal parkeergelegenheden heb je al jaren de 
mogelijkheid om bij binnenkomst en bij het uitrijden contactloos te pinnen met ofwel een pinpas ofwel een 
mobiele telefoon. Iets wat iedereen bezit en waar dus geen kaartje of wachtrij meer bij komt kijken.  
 
Al in maart 2017 (ruim zes jaar geleden) heeft onze fractie de technische vraag uitgezet of dit ook 
gerealiseerd kan worden bij de parkeerplekken bij het Gowthorpeplein en het Torenplein. Ook in de 
commissievergaderingen hebben we hier meerdere keren om gevraagd. De reactie vanuit de organisatie 
was toen dat er al enige tijd overleg plaats vindt met de leveranciers van de betaalautomaten hoe en 
wanneer dit kan worden ingevoerd en wat de kosten per automaat zijn.  
 
5. Dit is nu nog steeds niet mogelijk. Is dit nog steeds de bedoeling bijvoorbeeld bij het torenplein?  
6. Wat is de reden dat dit in zes jaar tijd niet is gelukt? Heeft dat te maken met de leverancier en zouden 
we dan niet op zoek moeten gaan naar een andere leverancier?  
7. Bent u het met ons eens dat contactloos pinnen een hele simpele en gebruiksvriendelijke manier is om 
te parkeren, waarbij het dus niet nodig is om een kenteken in te voeren of belparkeren te installeren op je 
telefoon en dus uitermate geschikt is voor ouderen?  
8. Wilt u overwegen om dit alsnog voor het torenplein in te voeren of wilt u daar hetzelfde systeem als op 
het Gowthorpeplein installeren?  
9. Indien u van plan bent om hetzelfde systeem te installeren op het torenplein, bent u dan bereid dit naar 
aanleiding van de problemen op het Gowthorpeplein te heroverwegen? 
9. Gaat u het nieuwe systeem op het Gowthorpeplein evalueren en zo ja wanneer?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Frank van der Lubbe 
Pro’98 


